

السيرة الذاتية



• البيانات الشخصية:

- الاسم: شادي عبد الفتاح محمد عبد القادر أبورية.
- اسم الشهرة: شادي أبورية.
- محل الميلاد: محافظة كفر الشيخ.
- الإقامة: محافظة البحيرة / رشيد / حي السلام & محافظة المنيا / مدينة المنيا الجديدة / عبير لاند.
- تاريخ الميلاد: ١٠/٣/١٩٨٤م.
- الحالة الاجتماعية: متزوج.
- عدد الأطفال: واحدة.
- هاتف: ٠١٠٠٠٦٤٩١٤٩
- البريد الإلكتروني: shadi.abdelkader@mu.edu.eg
shadyaburidah@gmail.com
- الوظيفة الحالية: مدرس جامعي.
- جهة العمل: جامعة المنيا _ كلية الفنون الجميلة _ قسم الجرافيك _ شعبة التصميم المطبوع.

○ الأهداف المهنية:

- التعلم وتطوير الذات المستمر.
- الاستفادة والإفادة من كل معلومة جديدة ومن كل تطور في مجال التخصص.
- محاولة الوصول لأفضل المستويات العلمية والفنية الممكنة، لرفعة وتقدم وطني وجامعتي.

▪ المؤهل والدرجات العلمية:

- بكالوريوس الفنون الجميلة قسم الجرافيك _ شعبة التصميم المطبوع مايو ٢٠٠٦م، بترتيب الأول على قسم الجرافيك.
- درجة الماجستير في الفنون الجميلة تخصص جرافيك بعنوان أثر التكنولوجيا الرقمية في التجريب لإثراء العمل الفني المطبوع.
- درجة الدكتوراه في فلسفة الفن بعنوان المؤثرات الفكرية كمثير إبداعي في الطبعة الفنية المعاصرة بتاريخ ٢٠/٧/٢٠٢٠م.

المعارض:

شارك في:

- معرض أجندة ٢٠٢٠ - الدورة الثالثة عشرة - مركز المؤتمرات - مكتبة الإسكندرية.
- صالون الشباب الحادي والعشرين .. بقصر الفنون - دار الأوبرا المصرية.
- صالون الشباب الثالث والعشرين .. بقصر الفنون - دار الأوبرا المصرية.
- معرض الجرافيك القومي الرابع .. بقصر الفنون - دار الأوبرا المصرية.
- معرض "لقاء الآخر MEETING THE OTHER" معرض الطباعة الأمريكي المصري، قاعة Rotunda، جامعة نبراسكا، لينكولن، نبراسكا، أمريكا ٢٠١٠م.
- الفوج الأول لمراسم واحة باريس.
- معرض للخط العربي بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا ٢٠٠٣م.
- معرض "محكي الربيع" بقصر ثقافة المنيا ٢٠٠٤م.
- معرض "صالون الربيع" بقصر ثقافة المنيا ٢٠٠٦م.
- معرض "اليوبيل الفضلي لكلية الفنون الجميلة" جامعة المنيا ٢٠٠٩م.
- بينالي بورسعيد القومي الثامن - بمتحف النصر للفن الحديث ومكتبة مبارك العامة بمدينة بورسعيد، ١٩ مارس ٢٠٠٩م.
- معرض "نسخة رقم ١" بأتيليه القاهرة ٢٠١١م.
- معرض "محبي الفنون" بمقر جمعية محبي الفنون بجاردن سيتي ٢٠١٢م.
- معرض "مقتنيات بنك CIB" بقاعة العرض بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا ٢٠١٥م.
- معرض "سوق الفنون" بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا بالتعاون مع بنك CIB ٢٣-١٢-٢٠١٨م.
- مقتنيات بنك CIB.
- العديد من المعارض الجماعية الدولية والمحلية.
- مقتنيات لدى وزارة الثقافة وجامعة المنيا والعديد من الفنانين والأفراد.
- عرضت أعماله في فرنسا.

الدورات:

- الملكية الفكرية في البحث العلمي (R3) (١٧-٦-٢٠٠٨ حتى ١٩-٦-٢٠٠٨م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- مشروعات البحوث التنافسية (6R3) (٢٤-٦-٢٠٠٨ حتى ٢٦-٦-٢٠٠٨م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).

- مفاهيم تكنولوجيا المعلومات (Concepts of IT) (٤-٥-٢٠١١ حتى ٥-٥-٢٠١١ م)، مركز تكنولوجيا المعلومات بجامعة المنيا (ITC).
- استخدام الكمبيوتر وإدارة الملفات (USING COMPUTERS AND MANAGING FILES) (٨-٥-٢٠١١ حتى ١٠-٥-٢٠١١ م)، مركز تكنولوجيا المعلومات بجامعة المنيا (ITC).
- مهارات الاتصال في أنماط التعليم المختلفة (C1) (٢٤-١٢-٢٠١٢ حتى ٢٥-١٢-٢٠١٢ م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- إدارة الفريق البحثي (R2) (٣١-١٢-٢٠١٢ / ١-١-٢٠١٣ م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- معايير الجودة في العملية التدريسية (T4) (٧-١٠-٢٠١٥ حتى ٨-١٠-٢٠١٥ م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- البحث في قواعد البيانات العالمية، وإدارة المراجع العلمية (End Note) (١٥-١١-٢٠١٥ حتى ١٧-١١-٢٠١٥ م)، مركز تكنولوجيا المعلومات بجامعة المنيا (ITC).
- مهارات العرض الفعال (II) (٧-١٢-٢٠١٥ حتى ٨-١٢-٢٠١٥ م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- الإحصاء "SPSS" Statistical Analysis Using (١١-٣-٢٠١٨ حتى ١٣-٣-٢٠١٨ م)، مركز تكنولوجيا المعلومات بجامعة المنيا (ITC).
- أخلاقيات البحث العلمي والنشر الدولي (P4) (١٤-٣-٢٠١٨ حتى ١٥-٣-٢٠١٨ م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- البحث في قواعد البيانات العالمية، وإدارة المراجع العلمية (End Note) (٢٩-٤-٢٠١٨ حتى ٢-٥-٢٠١٨ م)، مركز تكنولوجيا المعلومات بجامعة المنيا (ITC).
- نظم الامتحانات وتقويم الطلاب (T3) (٢٢-١٠-٢٠١٩ حتى ٢٣-١٠-٢٠١٩ م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- استخدام التكنولوجيا في التدريس (T1) (٢٠-١١-٢٠١٩ حتى ٢١-١١-٢٠١٩ م)، مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس بجامعة المنيا (FLDC).
- Advanced Power Point (١١-١٢-٢٠١٩ حتى ١٢-١٢-٢٠١٩ م)، مركز تكنولوجيا المعلومات بجامعة المنيا (ITC).
- بالإضافة إلى دورات (Access – PowerPoint – Excel – Word – Windows – Internet) من مركز تكنولوجيا المعلومات بجامعة المنيا (ITC).

✉ الأبحاث المنشورة:

- "*The role of intellectual influences in enriching the artistic print*" - **International Journal of Applied Arts Studies (IJAPAS)** - ISSN: 2588-4506 - Faculty of Arts and Architecture, Yazd Branch, Islamic Azad University, Shohadaye Gomma Blvd., Safayieh, Yazd, Iran P.O. Box: 8916871967 - Website: www.ijapas.org
(نشر دولي) 45-56 (2019) 4(3) No.

- "*External influences as a creative stimulant for artists of the printed artwork*" - **International Journal of Social Science and Humanities Research (IJSSHR)** - Vol. 7, Issue 4, pp: (751-758), Month: October - December 2019, Available at: www.researchpublish.com - ISSN 2348-3156 (Print) - ISSN 2348-3164 (online). (نشر دولي)

- "التكنولوجيا الرقمية بين الفن واللغة" - مؤتمر قسم الجرافيك الدولي "الفن واللغة" - كلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا.

- "دور المذاهب الفكرية في إثراء الطبعة الفنية المعاصرة" - مؤتمر قسم النحت الدولي "فن النحت والخزف والهوية العربية" - كلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا - ٢٠/٢١ مارس ٢٠١٨م.

- "أثر التقنيات والوسائط المستحدثة في الطبعة الفنية لمواكبة التغيرات الفكرية" - "مجلة الفنون والعلوم الإنسانية JHA" - كلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا - يونيو ٢٠١٨م.

🟡 ورش العمل والندوات:

شارك في:

- ورشة العمل الدولية المصاحبة لليوبيل الفضي لكلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا - ٢٤/٤/٢٠٠٨م حتى ٩/٥/٢٠٠٨م.

- فعاليات مؤتمر "الفن وثقافة الآخر" ٢٠١٢م، بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا.

- ورشة العمل الدولية المصاحبة لمؤتمر "الفن واللغة" - بكلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا - ٢٧/٤/٢٠١٤م حتى ١٣/٥/٢٠١٤م.

- فعاليات مؤتمر "الإبداع بين الإلزام والتمرد" ٢٠١٤م، بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا.

- دورة "التواصل والتفاعل في إنجاز العملية التعليمية" ١٠/٣/٢٠١٥م، بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا.

- ورشة عمل / ندوة "تطوير مهارات إعداد المقترحات البحثية" - ٢٠١٨م.

• الأنشطة وخدمة المجتمع:

- المدير التنفيذي لمجلة الفنون والعلوم الإنسانية JAH - كلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا (٢٠٢٠ - ٢٠٢١م) - (الترقيم الدولي المطبوع 430X-2735) - (الترقيم الدولي الإلكتروني 2735-4318).

- عضو بلجنة إعداد جلسات المنصة والقاعات للمؤتمر الدولي الثالث عشر لكلية الفنون الجميلة تحت عنوان "الإبداع والتكنولوجيا" في الفترة من (١٥ حتى ١٧/٤/٢٠١٩م).

- عضو بلجنة المطبوعات في المؤتمر الدولي الثالث عشر لكلية الفنون الجميلة تحت عنوان "الإبداع والتكنولوجيا" في الفترة من (١٥ حتى ١٧/٤/٢٠١٩م).

- عضو بلجنة أصدقاء البيئة - كلية الفنون الجميلة جامعة المنيا (٢٠١٨ - ٢٠١٩م).

- عضو بلجنة تقييم الوضع الراهن بمتحف الفن الحديث بجامعة المنيا، وتحديد الأعمال الفنية التي تحتاج إلى الترميم (٢٠١٨-٢٠١٩م).

- عضو بلجنة التدريب ونشر ثقافة الجودة (٢٠١٧-٢٠١٨م).

- المشاركة في تجميل جامعة المنيا في مسابقة أفضل جامعة مصرية، وهى المبادرة التي أطلقها الرئيس عبد الفتاح السيسي في يوليو ٢٠١٨م، خلال فعاليات المؤتمر الوطني السادس للشباب.

- المشاركة في عمل جدارية عن حرب أكتوبر ضمن مسابقة حكاية نصر ٤٥ التي أطلقتها وزارة التعليم العالي من خلال قطاع الأنشطة الطلابية بوزارة التعليم العالي والبحث العلمي، تزامناً مع احتفالات نصر السادس من أكتوبر ١٩٧٣م، في جامعة المنيا (٢٠١٨ - ٢٠١٩م)، وحصول جامعة المنيا على المركز الأول على مستوى الجامعات المصرية.

- المشاركة في اليوم المجتمعي البيئي في إطار الاحتفال باليوم العالمي للطفل في جامعة المنيا (٦-١١-٢٠١٨م).

- تحكيم مسابقة فن الكاريكاتير لجامعة المنيا (٢٧/٣/٢٠١٧م) بترشيح من السيد الأستاذ الدكتور رئيس الجامعة.

- اجتماع رئيس جامعة المنيا في كلية الفنون الجميلة (١٧/٤/٢٠١٨م).

- المشاركة في الإعداد لمعرض المؤتمر الثالث للابتكار وريادة الأعمال بجامعة المنيا (٩/٥/٢٠١٨م).

- التبرع لمؤسسة مستشفى أورام الأطفال ٥٧٣٥٧ في (١٠/٣/٢٠١٦م).

- التبرع لمؤسسة مستشفى أورام الأطفال ٥٧٣٥٧ في (٣١/٥/٢٠١٨م).

- التبرع لمستشفى أبو الريش للأطفال ٢٠١٧م.

- التبرع لجمعية رسالة بمحافظة المنيا ٢٠١٧م.

- المشاركة في إتمام ملفات ومقررات قسم الجرافيك كل عام بوحدة ضمان الجودة بالكلية، سعياً للحصول على الاعتماد لكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا.
- المشاركة بفاعلية في صفحة الدعم الطلابي لكلية الفنون جامعة المنيا على فيسبوك.
- تدريس التمارين العملية لكل الفرق الدراسية بقسم الجرافيك، والفرقة إعدادي فنون.
- التدريس لدفعات الدراسات الحرة بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا.
- التدريس عن بعد عبر المنصة الإلكترونية لجامعة المنيا.

○ الهوايات:

- الحفر: إجادة فن الحفر والطباعة بتقنياته المختلفة (مجال التخصص).
- الرسم: إجادة فن الرسم بجميع خاماته (رصاص - أكريل - فحم - حبر - باستيل .. إلخ).
- النحت: إجادة فن النحت بخاماته المختلفة (خشب - حجر - طين .. إلخ).
- التصوير: إجادة فن التصوير بخاماته المختلفة (زيت - أكريليك .. إلخ).

▪ الشهادات والتكريمات:

- شهادة شكر وتقدير بالمؤتمر العلمي التاسع الفن وثقافة الآخر - كلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا ٢٠١٢م.
- شهادة شكر وتقدير بمؤتمر الفن واللغة - كلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا ٢٠١٣م.
- شهادة شكر وتقدير بمؤتمر الإبداع بين الإلزام والتمرد - كلية الفنون الجميلة - جامعة المنيا ٢٠١٤م.
- شهادة شكر وتقدير من وحدة ضمان الجودة بكلية الفنون الجميلة جامعة المنيا، وذلك لاستكمال ملفات برامج ومقررات البكالوريوس لعام ٢٠١٥ - ٢٠١٦م لقسم الجرافيك.
- التكريم من قبل إدارة كلية الفنون الجميلة جامعة المنيا ووكالة الكلية لشؤون البيئة وخدمة المجتمع عن النشاط من خلال لجنة أصدقاء البيئة ٢٠١٨ - ٢٠١٩م.
- شهادة تقدير من إدارة كلية الفنون الجميلة للجهود والعطاء للكلية في مجال خدمة المجتمع وتنمية البيئة ٢٣ - ١٢ - ٢٠١٨م.

📞 معلومات الاتصال:

- البريد الإلكتروني: shadyaburidah@gmail.com
- الحساب الشخصي على موقع التواصل الاجتماعي facebook: <https://www.facebook.com/shady.a.raidah>

- موبايل: ٠١٠٠٠٦٤٩١٤٩ - ٠١٠١١٤٧٢٨٨٨

Curriculum Vitae

- **Personal data:**

- **Name:** Shady Abd-elfattah Muhammad Abdelqader Abu-ridah.
- **Nickname:** Shady Abu-ridah.
- **Place of birth:** Kafr El-Sheikh.
- **Residence:** Al-Buhaira Governorate / Rashid / Al-Salam district & Minya Governorate / New Minya City / Abeer Land.
- **Date of birth:** 10/3/1984.
- **Marital status:** Married.
- **Number of children:** one.
- **Phone:** 01000649149 - 01011472888
- **Email:** shadyaburidah@gmail.com
shadi.abdelkader@mu.edu.eg
- **Current position:** Lecturer at Faculty of Fine Arts, Minia University.
- **Work place:** Egypt _ Minia University _ Faculty of Fine Arts _ Graphic Department _ Printed Design Division.



- **Professional goals:**

- Learning and Continuous self development.
- To benefit from every new information and to benefit others from every development in the field of specialization.
- Trying to reach the best possible scientific and technical levels for the advancement and progress of my country and my university.

- **Academic degrees:**

- Bachelor of Fine Arts, Graphic Department, Printed Design Division, May 2006, with the first rank in the Graphic Department.
- Masters degree in fine arts, graphic specialization, entitled *"Influence of the Digital Technology upon the Experimentation for Enriching the Printed Artwork"*

- PhD in Art Philosophy, entitled "*Intellectual Influences as a Creative Stimulant in the Contemporary Artistic Print*" in 12/18/2017.

Exhibitions:

Participated in:

- *Agenda 2020 exhibition* - the 13th round - Bibliotheca Alexandrina Conference Center.
- *21st Youth Salon* .. Palace of Arts - Cairo Opera House.
- *The 23rd Youth Salon* .. Palace of Arts - Cairo Opera House.
- *The fourth national graphic exhibition* .. Palace of Arts - Cairo Opera House.
- "*MEETING THE OTHER*" American-Egyptian Printmaking Exhibition, Rotunda Hall, University of Nebraska, Lincoln, Nebraska, America 2010.
- The first regiment of Paris Oasis Studios.
- *An exhibition of Arabic calligraphy*, Faculty of Fine Arts, Minia University, 2003.
- Exhibition "*Echo of the Spring*" at the Minia Culture Palace, 2004.
- "*Salon of the Spring*" exhibition in Minia Culture Palace, 2006.
- Exhibition "*Silver Jubilee of the Faculty of Fine Arts*", Minia University 2009.
- *The 8th National Port Said Biennale* - the Nasr Museum of Modern Art and the Mubarak Public Library in Port Said, March 19, 2009.
- Exhibition "*Copy No. I*" at Cairo Atelier 2011.
- "*Lovers of the Arts*" exhibition at the Art Lovers Association in Garden City 2012.
- *CIB Bank Holdings* exhibition, Exhibition Hall, Faculty of Fine Arts, Minia University, 2015.
- "*Art Market*" exhibition at the Faculty of Fine Arts, Minia University in cooperation with CIB Bank 12-12-2018.
- CIB Bank Holdings.

- Many international and native exhibitions.
- Holdings at the Ministry of Culture, Minia University, and many artists and individuals.
- His works exhibited in France.

❖ Courses:

- ***Intellectual Property in Scientific Research (R3)*** (6-17-6 2008 to 19-6-2008), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.
- ***Competitive Research Projects (6R3)*** (6-24-24 to 26-26-2008), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.
- ***Concepts of IT*** (4-5-2011 to 5-5-2011), Information Technology Center (ITC), Minia University.
- ***USING COMPUTERS AND MANAGING FILES*** (8-5-2011 to 10-5-2011) Information Technology Center (ITC), Minia University.
- ***Communication skills in different education styles (C1)*** (12-24-2012 to 25-12-2012), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.
- ***Research Team Management (R2)*** (12-31-2012 to 1-1-2013), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.
- ***Quality standards in the teaching process (T4)*** (7-10-2015 to 8-10-2015), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.
- ***Searching the global databases and managing the scientific references (End Note)*** (15/11/2015 to 17/11/2015), Information Technology Center (ITC), Minia University.
- ***Effective presentation skills (II)*** (7-12-2015 to 8-12-2015), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.
- ***Statistical Analysis Using (SPSS)*** (11-3-2018 to 13-3-2018), Information Technology Center (ITC), Minia University.

- ***Ethics of Scientific Research and International Publishing (P4)*** (14-3-2018 to 15-3-2018), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.

- ***Searching in the global databases and managing the scientific references (End Note)*** (29-4-2018 to 2-5-2018), Information Technology Center (ITC), Minia University.

- ***Examinations and student assessment systems (T3)*** (22-10-2019 to 23-10-2019), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.

- ***The use of technology in teaching (T1)*** (20-11-2019 to 21-11-2019), Faculty and Leadership Development Center, Minia University.

- ***Power Point Advanced*** (11-12-2019 to 12-12-2019), Information Technology Center (ITC), Minia University.

- In addition to the courses (***Windows - Word - Excel - PowerPoint - Access - Internet***) from the Information Technology Center (ITC), Minia University.

☒ Research published:

- ***"The role of intellectual influences in enriching the artistic print"***
- **International Journal of Applied Arts Studies (IJAPAS)** - ISSN: 2588-4506 - Faculty of Arts and Architecture, Yazd Branch, Islamic Azad University, Shohadaye Gomma Blvd., Safayieh, Yazd, Iran P.O. Box: 8916871967 - Website: www.ijapas.org. (International publishing)

- ***"External influences as a creative stimulant for artists of the printed artwork"*** - **International Journal of Social Science and Humanities Research (IJSSHR)** - Vol. 7, Issue 4, pp: (751-758), Month: October - December 2019, Available at: www.researchpublish.com - ISSN 2348-3156 (Print) - ISSN 2348-3164 (online). (International publishing)

- ***"Digital Technology between Art and Language"*** - Graphic Department International Conference **"Art and Language"** - Faculty of Fine Arts - Minia University.

- "***The role of intellectual doctrines in enriching contemporary artistic print***" - Sculpture Department International Conference, "***Art of Sculpture, Ceramics and the Arab Identity***" - Faculty of Fine Arts - Minia University - 20/21 March 2018.

- "***The impact of techniques and modern media in the artistic print to keep pace with intellectual changes***" - "***Journal of Arts and Humanities***" JHA - Faculty of Fine Arts - Minia University - June 2018.

○ **Workshops and seminars:**

Participated in:

- International workshop accompanying ***the Silver Jubilee of the Faculty of Fine Arts*** - Minia University - 24/4/2008 to 9/5/2008.

- The activities of the conference "***Art and Culture of the Other***" 2012, at the Faculty of Fine Arts, Minia University.

- International workshop accompanying the conference "***Art and Language***" - Faculty of Fine Arts - Minia University - 27/4/2014 to 13/5/2014.

- The activities of the conference "***Creativity between compulsion and rebellion***" 2014, at the Faculty of Fine Arts, Minia University.

- "***Communication and interaction in completing the educational process***" course, 10/3/2015, in the exhibition hall of the Faculty of Fine Arts, Minia University.

- An introductory and training workshop on "***the Egyptian Knowledge Bank***", Conference Hall, Information Technology Center, Minia University, 10-11 / 12 / 2017.

- Workshop / Seminar "***Developing Skills for Preparing Research Proposals***" – 2018.

● **Activities and community service:**

- Executive Director of ***JAH Journal of Arts and Humanities*** - Faculty of Fine Arts - Minia University (2020 – 2021) – (Print ISSN 2735-430X) – (Online ISSN 2735-4318).

- Member of the committee preparing sessions of the podium and halls for the thirteenth international conference of the Faculty of

Fine Arts under the title "***Creativity and Technology***" from (15-17 / 4 / 2019).

- Member of the Publications Committee at the thirteenth international conference of the Faculty of Fine Arts under the title "***Creativity and Technology***" from (15-17 / 4 / 2019).

- Member of the Committee of "***Friends of the Environment***" - Faculty of Fine Arts, Minia University (2018-2019).

- Member of the Committee of evaluate the current situation in the Museum of Modern Art at Minia University, and identify artworks that need restoration (2018-2019).

- Member of ***the Training and Dissemination of Quality Culture*** Committee (2017-2018).

- Participating in beautifying Minia University in the competition for the best Egyptian university, an initiative launched by President **Abdel Fattah El-Sisi** in July 2018, during the activities of the ***Sixth National Youth Conference***.

- Participation in a mural work about the **October War** within the competition of **Nasr Story 45** launched by the Ministry of Higher Education through the student activities sector of the Ministry of Higher Education and Scientific Research, coinciding with the celebrations of **Nasr the Sixth of October 1973**, at Minia University (2018-2019), and Minia University won the center The first at the level of Egyptian universities.

- Participation in the environmental community day in the framework of celebrating **the International Children's Day** in Minia University (6-11-2018).

- Arbitration of ***Cartoon Art Competition*** in Minia University (27/3/2017) with a nomination by the President of the University.

- Meeting of the President of Minia University in the Faculty of Fine Arts (4/17/2018).

- Participation in preparing for the exhibition of ***the third conference on innovation and entrepreneurship*** at the University of Minia (9/5/2018).

- Donate to the **Children's Cancer Hospital Foundation 57357** on (10/3/2016).
- Donate to the **Children's Cancer Hospital Foundation 57357** on (31/5/2016).
- Donate to **Abu Al-Reish Children's Hospital** 2017.
- Donate to **Resala Association** in Minia Governorate 2017.
- Participate in completing bachelor's files and courses for the Graphic Department every year in the **Quality Assurance Unit**, Faculty of Fine Arts, Minia University.
- Actively participate in the student support page of the Faculty of Arts, Minia University on Facebook.
- Teaching for students of free studies at the Faculty of Fine Arts, Minia University.
- Teaching online via educational videos, illustrations, annotations, and modifications to students' work.

○ **Hobbies:**

- **Printmaking:** Proficiency in the art of printmaking with various techniques (field of specialization).
- **Drawing:** Proficiency in the art of drawing with all its materials (pencil - acrylic - charcoal - ink - pastel ... etc).
- **Sculpture:** Proficiency in the art of Sculpture with its various materials (wood, stone, clay, etc.).
- **Painting:** Proficiency in the art of Painting with its various materials (oil, acrylic, etc.).

▪ **Certificates and honors:**

- A certificate of thanks and appreciation for the ninth scientific conference ***Art and Culture of the Other*** - Faculty of Fine Arts - Minia University 2012.
- A certificate of thanks and appreciation for ***the Art and Language*** Conference - Faculty of Fine Arts - Minia University 2013.

- A certificate of thanks and appreciation in ***the Creativity between compulsion and rebellion*** Conference - Faculty of Fine Arts - Minia University 2014.
- A certificate of thanks and appreciation from the Quality Assurance Unit, Faculty of Fine Arts, Minia University, for completing the program and bachelor's courses files for the Graphic Department (2015-2016).
- Honoring by the Administration of the Faculty of Fine Arts, Minia University and the Agency of the Environment and Community Service for the activity through **the Friends of the Environment Committee** 2018-2019.
- A certificate of appreciation from a management of the Faculty of Fine Arts for the effort and giving in the field of community service and environmental development 23-12-2018.

 Contact data:

- **E-mail:** shadyaburidah@gmail.com
- **facebook:** <https://www.facebook.com/shady.a.raidah>
- **Mobile:** 01000649149 - 01011472888